

No. 40748

December 21, 2023

Le 21 décembre 2023

BETWEEN:

Corinne Pereira

Applicant

- and -

British Columbia Labour Relations Board
and Horizon North Camp & Catering Inc.,
Managing Partner of Horizon North Camp
& Catering Partnership

Respondents

JUDGMENT

The motion to join two files from the Court of Appeal for British Columbia in a single application for leave to appeal is granted. The motion to adduce fresh evidence is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA48412 and CA48687, 2023 BCCA 165, dated April 19, 2023, is dismissed with costs to the respondent,

ENTRE :

Corinne Pereira

Demanderesse

- et -

British Columbia Labour Relations Board et
Horizon North Camp & Catering Inc.,
Managing Partner of Horizon North Camp
& Catering Partnership

Intimées

JUGEMENT

La requête pour joindre deux dossier de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique dans une seule demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en vue de produire de nouveaux éléments de preuve est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA48412 et CA48687, 2023 BCCA 165, daté du 19 avril 2023, est rejetée avec dépens

No. 40748

Horizon North Camp & Catering Inc.,
Managing Partner of Horizon North Camp
& Catering Partnership.

en faveur de l'intimée, Horizon North Camp
& Catering Inc., Managing Partner of
Horizon North Camp & Catering
Partnership.

J.S.C.C.
J.C.S.C.